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DAGSORDENSPUNKT NR. 1: ELEVERNES PUNKT 

Elevrådsrepræsentanterne fortæller om de seneste møder, der er afholdt i elevrådsregi. 

Referat:  

På sidste elevrådsmøde blev sportsdagen evalueret. De blev enige om, at det kunne være fint at nå omkring 

flere aktiviteter. Måske skal elevrådet mødes på ASG fremover, men det taler de videre om.  

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 2: MØDEDATOER I KOMMENDE SKOLEÅR  

I kommende skoleår er der fastsat følgende datoer til skolebestyrelsesmøder. Er der nogen, der er behov 

for at ændre? 

Datoforslag: 



27.08.19 12.09.19 (foræl-
drearrangement) 
AFLYST PGA. BE-
SPARELSE 

26.09.19 1.11.19 (fredag) 21.11.19 

30.01.20 12.03.20 16.04.20 14.05.20 04.06.20 (Som-
mermarked) 

18.06.20     

 

Referat:  

Datoer vedtaget som tilrettet ovenfor. Mødet d.31.10.19 er flyttet til en temafredag d. 1.11.19. 

Forældrearrangementet den 12.09.19 aflyses pga. økonomi. 

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 3: EKSTRAORDINÆRE BESPARELSER TIL BUDGETÅR 2019 

Ledelsen orienterer om ekstraordinære besparelser på skoleområdet i 2019. 

Referat:  

Ledelsen fremlægger politikernes udspil til ekstraordinære besparelser på budget 2019. Der er fredag den 

14. juni 2019 varslet ekstraordinære besparelser, som vil ramme Aabybro Skole hårdt. Det vil det, da der 

skal skabes et budget i 0 + besparelser derudover. Regnskabsåret 2019 er fremskredet og derfor vil konse-

kvenserne af at skulle hente ovenstående være meget alvorlige.  

Når Aabybro Skole pt. ikke har et budget i balance hænger det sammen med, at skolen ikke har fået over-

ført det overskud fra 2018, som skolen havde på 3,6 mio., som rigeligt ville dække et ”budgetteret” under-

skud på 1 mio. kr.  

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 4: ORIENTERING OM DIMISSION OG AFGANGSPRØVER 

Orientering om dimission og afgangsprøver til dags dato. 

Referat: 

Vi er meget tæt på at være færdige med årets afgangsprøver. Det er positivt – flotte resultater, men de en-

delige snit er ikke regnet ud endnu. 

Dimission: Begge dimissioner afholdes på samme dag d.27.6.19. 

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 5: SKOLEREJSER FOR 9. OG 10. ÅRGANG  

Der ønskes en drøftelse af og en beslutning i forhold til evt. fremtidige skolerejser for 9. og 10. årgang. 

Majbritt Krogsgaard fremlægger skolens ønsker samt økonomien vedr. dette. 

Referat: 



Majbritt fremlægger ønske om skolerejse på kommende 9.årg. Turen vil koste 1800-2000 kr. pr. elev. Der er 

opmærksomhed på, at nogle elever vil vælge turen fra pga. økonomi. Man kan i stedet komme i praktik. 

Turen planlægges til uge 40. 

På 10. årg. Ønskes der to mindre ture i stedet for den hidtidige skolerejse. Også disse ture bliver for egen 

regning. Der er opmærksomhed på, at det, der opleves på turen, ikke bliver en del af pensum.  

Lovgivningsmæssigt er det lovligt med egenbetaling, når der er tale om en skolerejse. 

Bekymringen er, at det måske kunne være de svageste fagligt og trivselsmæssigt, der heller ikke har råd til 

at komme med på tur. Det drøftes, om det er muligt at søge diverse fonde eller rejse- kulturfonden. Maj-

britt forsøger at undersøge forældregruppen i forhold til om der er stemning for det. Det skal gøres ano-

nymt, så forældrene har mulighed for at svare uden pres. 

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 6: ØNSKER TIL INDSATSOMRÅDER I 2019-2020 

Der ønskes en drøftelse af, hvilke områder, skolebestyrelsen gerne vil arbejde med i det kommende sko-

leår. 

Referat: Ikke relevant at drøfte pt. 

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 7: EVALUERING AF SOMMERMARKED 

Vi evaluerer Sommermarkedet – og noterer væsentlige ting på opsamlingen fra sidste år. 

Referat: 

Der er indtjent kr. 27.495,35. Heraf er der refunderinger for 240 kr. 

Med de mange nye lærere på skolen, er det vigtigt, at skolebestyrelsen laver et skriv om sommermarkedet 

(regler osv.). Derudover laver skolebestyrelsen nye retningslinier for brugen af rejse- kulturfonden. 

Anders undersøger om det er muligt at få en konto til den nye forening.  

Det drøftes, om man skal drøfte i personalegruppen, hvor tit man beder forældre køre, bage osv. Det kan 

lægge et pres på forældrene. 

 

DAGSORDENSPUNKT NR. 8: KRISTINES KVARTER –  

- Status på ansættelsesproces – ny afdelingsleder til indskolingen 

- Orientering om proces med ny skolepolitik 

- Byfest - legeplads 

Referat: UDSAT TIL NÆSTE MØDE 

 

 

 



DAGSORDENSPUNKT NR. 9: EVT. 

Referat:  

Der ansøges om at Michael Mikkelsen kan udtræde af bestyrelsesarbejdet, da han ikke længere har børn på 

skolen pr.1.august 2019. 
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